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1  Νέα αρχή για την πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας
ζητεί ο ΠΙΣ

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 266.95 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέα αρχή για την πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας ζητεί ο ΠΙΣ
Νέο ξεκίνημα στην πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας, με ελεύθερη επι
λογή γιατρού από τους πολίτες και 
καλύτερους όρους συνεργασίας 
των ιδιωτών γιατρών με τον ΕΟΠΥΥ, 
ζητεί το προεδρείο του Πανελληνίου 
Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ) από τη 
νέα ηγεσία του υπουργείου Υγείας. 
Στην πρώτη συνάντηση του συλ
λόγου με τον υπουργό Υγείας Βα
σίλη Κικίλια, η οποία αναμένεται 
να πραγματοποιηθεί σύντομα, οι 
γιατροί θα παρουσιάσουν τη δική 
τους πρόταση για την πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας, βασικοί άξονες 
της οποίας είναι η ελεύθερη επιλογή 
γιατρού από τον ασθενή, η συνερ
γασία του ΕΟΠΥΥ με όλους τους 
γιατρούς που επιθυμούν να συμ
βληθούν και αμοιβές των γιατρών 
ανάλογα με το προσφερόμενο ια
τρικό έργο.

Το νέο προεδρείο του Πανελλή
νιου Ιατρικού Συλλόγου χαρακτη
ρίζει την απόπειρα οργάνωσης της 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας 
της προηγούμενης κυβέρνησης, 
βασικά χαρακτηριστικά της οποίας 
ήταν οι τοπικές μονάδες υγείας 
(ΤΟΜΥ) και ο οικογενειακός γιατρός, 
«απόλυτα αποτυχημένη». «Δεν δι
ευκόλυνε τους ασθενείς, ενώ ήταν 
απαξιωτική για το επιστημονικό 
δυναμικό της χώρας. Αυτό πλέον 
πρέπει να αλλάξει ριζικά», ανέφερε 
ο πρόεδρος του ΠΙΣ Αθανάσιος 
Εξαδάκτυλος. Σημειώνεται ότι τους 
τελευταίους 17 μήνες έχουν συ- 
σταθεί 127 ΤΟΜΥ -στην πλειονό
τητά τους υποστελεχωμένες- ενώ 
λίγοι γιατροί (μόλις 1.200 συνολικά, 
εκ των οποίων οι 710 είναι συμβε
βλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ) ενδιαφέρ
θηκαν να ενταχθούν στο σώμα των 
οικογενειακών γιατρών -που στη 
θεωρία θα κάλυπταν το σύνολο του 
πληθυσμού- λόγω των χαμηλών 
αποδοχών που προβλέπονται στους 
όρους της συνεργασίας.

Ο Πανελληνιος Ιατρικός Σύλλογος

είναι αντίθετος και στην εφαρμογή 
συστήματος υποχρεωτικής παρα
πομπής ασθενών από τον οικογε
νειακό γιατρό σε ειδικό γιατρό (ga
tekeeping). Σύμφωνα με τον γενικό 
γραμματέα του ΠΙΣ Γιώργο Ελευ
θερίου, «ο ιατρικός κόσμος δεν θα 
δεχθεί στη νέα πρωτοβάθμια φρον
τίδα υγείας το περιβόητο gatekee
ping, που ουσιαστικά βάζει φραγ
μούς στην ελεύθερη επιλογή γιατρού 
από τους ασθενείς. Η χώρα μας έχει 
την τύχη να διαθέτει υψηλού επι
πέδου ειδικευμένους γιατρούς, τις 
υπηρεσίες των οποίων δεν έχομε 
την πολυτέλεια να στερήσουμε από 
τους Ελληνες ασθενείς».

Στις άμεσες δράσεις του νέου 
προεδρείου του ΠΙΣ συγκαταλέγεται

Ελεύθερη επιλογή 
γιατρού από τον ασθενή 
και αμοιβές ανάλογα με 
τις προσφερόμενες 
υπηρεσίες θα προτείνει 
στο υπ. Υγείας.
και η έναρξη καμπάνιας για τη βία 
εις βάρος ιατρονοσηλευτικού προ
σωπικού στα νοσοκομεία.

Υπενθυμίζεται ότι η εκστρατεία 
αυτή είχε ανακοινωθεί και στα μέσα 
Απριλίου, αλλά δεν ξεκίνησε λόγω 
της εμπλοκής με την έγκριση από 
το υπουργείο Υγείας του νέου προ
εδρείου του ΠΙΣ. Ο σύλλογος θα ζη
τήσει τη συνεργασία του υπουρ
γείου Υγείας για το συγκεκριμένο 
ζήτημα. Αλλωστε, χθες, ο νέος 
υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας, 
σε συνάντηση που είχε με εκπρο
σώπους φορέων του χώρου της 
Υγείας, ανέφερε ότι θα υπάρξει πα
ρέμβαση από την πλευρά του υπουρ
γείου για την αντιμετώπιση των 
φαινομένων βίας στα νοσοκομεία.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  ΔΕΚΑΔΕΣ ΣΥΛΛΗΨΕΙΣ ΣΤΗΝ ΙΤΑΛΙΑ: Παιδιά
και...παρκαδόροι χτυπούν κάρτες στα νοσοκομεία

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 337.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΕΚΑΔΕΣ ΣΥΛΛΗΨΕΙΣ ΣΤΗΝ ΙΤΑΛΙΑ

Παιδιά και... παρκαδόροι χτυπουν κάρτες στα νοσοκομεία
ΤΟΥ ΑΡΓΥΡΗ ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ

£§> Στο στόχαστρο χης Δικαιοσύνης βρέθηκαν δεκάδες 
γιατροί, νοσηλευτές και υπάλληλοι τριών νοσοκομείων 
στην Ιταλία γιατί είχαν την άσχημη συνήθεια να βάζουν 
άλλους να χτυπήσουν την κάρτα της παρουσίας τους, ή 
μάλλον της απουσίας τους, ή, στην καλύτερη των περι
πτώσεων, να τη χτυπούν οι ίδιοι πριν αποχωρήσουν α
μέσως για να αφιερωθούν σε άλλες επαγγελματικές δρα
στηριότητες. Την ίδια στιγμή, στην Ιταλία 7 με 11 εκα
τομμύρια άτομα δεν έχουν πρόσβαση στην ιατροφαρμα
κευτική περίθαλψη γιατί δεν μπορούν πληρώσουν τις συ
νεισφορές στις εξετάσεις και στα φάρμακα.

Οι κάμερες που τοποθέτησε η αστυνομία με την άδεια 
των εισαγγελικών αρχών στο μεγάλο νοσοκομείο Καρ- 
νταρέλι της Νάπολης θα οδηγήσουν 62 άτομα στο εδώλιο, 
με το νοσοκομείο να προσφεύγει ως πολιτική αγωγή ε
ναντίον των υπαλλήλων του για απάτη και παραβίαση 
του νόμου για τη συμπεριφορά των υπαλλήλων του Δη
μοσίου και των οργανισμών του. Οι κάμερες μάλιστα κα
τέγραψαν έναν ανήλικο, 12-13 ετών, να φτάνει με ένα 
καπέλο, να χτυπά την κάρτα της μητέρας του και να φεύ
γει για να επιστρέψει στο σπίτι του! Εκτός των ποινών, οι

62 υπάλληλοι, εκ των οποίων δύο γιατροί, αντιμετωπί
ζουν τον κίνδυνο της απόλυσης.

Στη Μονόπολη, κοντά στο Μπάρι, 9 γιατροί συνελή- 
φθησαν και άλλοι 30 υπάλληλοι του τοπικού νοσοκομεί
ου θα διωχθούν για τους ίδιους λόγους, με ορισμένους α
πό αυτούς να βρίσκονται σε κατ’ οίκον περιορισμό. Ανά
μεσα στα άτομα που διώκονται βρίσκεται και ο παράνο
μος παρκαδόρος που είναι έξω από το νοσοκομείο γιατί 
οι κάμερες τον... αποθανάτισαν να χτυπά επανειλημμένα 
την κάρτα μιας νοσοκόμας. Οι γιατροί αντιμετωπίζουν 
πολύ πιο σοβαρά αδικήματα, ενώ με τη σύλληψή τους α
κυρώθηκαν πολλά χειρουργεία.

Στο γειτονικό νοσοκομείο της Μολφέτα, μετά από 300 
επεισόδια αδικαιολόγητης απουσίας προσωπικού, βρέ
θηκαν σε κατ’ οίκον περιορισμό 12 άτομα, εκ των οποίων 
6 τέθηκαν αυτόματα σε εξάμηνη διαθεσιμότητα.

Οι γιατροί και των τριών νοσοκομείων που χτυπούσαν 
τις κάρτες παρουσίας αποχωρούσαν για να κάνουν ιδιω
τικές επισκέψεις ή να εργαστούν σε ιδιωτικές κλινικές. 
Σύμφωνα με τους ανακριτές, η ταυτόχρονη απουσία πολ
λών υπαλλήλων από τον ίδιο τομέα ενίσχυσε τις υποψίες 
ότι υπήρχε κάλυψη από τους προϊσταμένους τους, που 
βρέθηκαν και αυτοί κατηγορούμενοι.
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1  Πρόσβαση όλων των γιατρών στις συμβάσεις με τον
ΕΟΠΥΥ

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 167.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΑΤΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ

Πρόσβαση όλων 
των γιατρών 
στις συμβάσεις 
με τον ΕΟΓΤΥΥ
ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Η
 ελεύθερη επιλογή γιατρού 
από τον ασθενή, η πρόσβα
ση όλων των γιατρών που 
επιθυμούν στις συμβάσεις με τον 

ΕΟΠΥΥ - ώστε να δοθεί βήμα και 
στους νέους επιστήμονες - και οι 
αμοιβές ανάλογα με το προσφερό- 
μενο ιατρικό έργο είναι η πρόταση 
που θα καταθέσει το ΔΣ του Πανελ
ληνίου Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ) στη 
νέα ηγεσία του υπουργείου Υγείας. 
«Πιστεύουμε σε ένα νέο ξεκίνημα 
στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας με τη συμμετοχή του ιδιωτικού 
τομέα. Αλλωστε το προηγούμενο σύ
στημα που επιχειρήθηκε να στηθεί, 
απεδείχθη απολύτως αποτυχημένο. 
Δεν διευκόλυνε τους ασθενείς, ενώ 
ήταν απαξιωτικό για το επιστημονι
κό δυναμικό της χώρας. Αυτό πλέον 
πρέπει να αλλάξει ριζικά» ανάφερε 
χαρακτηριστικά σε χθεσινή συνέ
ντευξή Τύπου, ο προέδρος του 
Συλλόγου, Αθανάσιος Εξαδάκτυλος.

ΤΟ ΣΥΣΤΗΜΑ ΠΑΡΑΠΟΜΠΩΝ.
Εν τω μεταξύ, «κόκκινη γραμμή» για 
τους ιδιώτες γιατρούς της χώρας 
αποτελεί το σύστημα παραπομπών, 
που θεσμοθέτησε αλλά δεν υλοποι
ήθηκε εν απουσία οικογενειακών 
γιατρών, η προηγούμενη ηγεσία 
της οδού Αριστοτέλους.

«Ο ιατρικός κόσμος δεν θα δεχθεί 
στη νέα Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
Υγείας το περιβόητο «gatekeeping», 
που ουσιαστικά βάζει φραγμούς 
στην ελεύθερη επιλογή γιατρού από 
τους ασθενείς», σημείωσε από την 
πλευρά του, ο αντιπρόεδρος του 
ΠΙΣ, Γιώργος Ελευθερίου.

Εν τω μεταξύ, το προεδρείο του 
ΠΙΣ έδωσε ιδιαίτερη βαρύτητα στο 
θέμα της σύμπραξης του Δημοσίου 
με τον Ιδιωτικό Τομέα (ΣΔΙΤ) στο 
σύνολο του συστήματος υγείας.

Στο πλαίσιο αυτό, ο β' αντιπρόε
δρος του Συλλόγου, Παύλος Καψα- 
μπέλης, διευκρίνισε ότι οι ανάγκες 
των νοσοκομείων της Περιφέρειας 
κατά τους καλοκαιρινούς μήνες, 
θα μπορούσαν να καλυφθούν από 
ελευθεροεπαγγελματίες γιατρούς 
με συμβάσεις έργου. Ψηλά στην 
ατζέντα είναι και το θέμα της βίας 
στα νοσοκομεία, με τον Σύλλογο να 
δρομολογεί καμπάνια σε συνεργα
σία με το υπουργείο Υγείας, αφού θα 
ζητηθεί να τεθεί υπό την αιγίδα του. 
Είναι ενδεικτικό ότι το φαινόμενο 
παρότι θεωρείται σχετικά νέο στη 
χώρα μας παρουσιάζει - με βάση 
υπολογισμούς - αύξηση της τάξης 
του 30%.
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1  4.000 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΣΕ ΥΓΕΙΑ ΚΑΙ ΕΛΑΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

Επιφάνεια: 1065.66 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

2.450 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ [ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΜΕΣΠ ΑΣΕΠ ΚΑ11.500 ΣΤΙΣ ΟΜΑΔΕΣ ΔΙΑΣ ΚΑΙ ΔΕΛΤΑ, ΜΕΧΡΙ ΤΕΛΟΣ ΤΟΥ 2019 „
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1  4.000 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΣΕ ΥΓΕΙΑ ΚΑΙ ΕΛΑΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

4.000 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ 
ΣΕ ΥΓΕΙΑ ΚΑΙ ΕΑΑΣ
Μέχρι το τέλος του έτους Βα καλυφθούν 2.450 θέσεις νοσηλευτών 
και 1.500 αστυνομικών για τις ομάδες ΔΙΑΣ και ΔΕΛΤΑ

ΤΟΥ ΑΙΜΙΛΙΟΥ ΠΕΡΔΙΚΑΡΗ

Σ
χεδόν 4.000 προσλήψεις 
δρομολογούνται έως το τέ
λος του έτους με εντολή του 
Κυριάκου Μητσοτάκη, επιβε
βαιώνοντας όσα είχε πει προ
εκλογικά ο πρωθυπουργός 
όχι οι προσλήψεις στο Δημό
σιο θα γίνουν στοχευμένα και 
στους τομείς όπου υπάρχει πραγματική ανά
γκη. Ετσι, όπως προέκυψε από σύσκεψη που 
έγινε χθες το απόγευμα στο Μαξίμου υπό τον 
πρωθυπουργό, με τη συμμετοχή ίων υπουρ

γών Οικονομικών, Προστασίας του Πολίτη, 
Υγείας και Εσωτερικών και του αναπληρωτή 
υπουργού Οικονομικών, θα ολοκληρωθούν 
έως to τέλος του έτους 2.450 προσλήψεις 
στην Υγεία και 1.500 προσλήψεις στην ΕΛΑΣ.

Οι 2.450 θέσεις που αφορούν την 
Υγεία θα καλυφθούν κυρίως από νοσηλευ
τές και είναι ήδη προγραμματισμένες μέ
σω ΑΣΕΠ, ενώ οι 1.500 προσλήψεις στην 
ΕΛΑΣ θα ενισχύσουν την ομάδα ΔΙΑΣ και 
θα στελεχώσουν την ομάδα ΔΕΛΤΑ που 
πρόκειται να επανασυσιαθεί. Κυβερνητικές 
πηγές αναφέρουν επίσης ότι ίο υπουργείο

Εσωτερικών θα καταγράψει άμεσα ία αιτή
ματα όλων των υπουργείων για προσλήψεις 
και θα τα κατηγοριοποιήσει, προκειμένου να 
συγκροτηθεί το ακριβές πλάνο έως τα τέλη 
ίου έτους, ανεξαρτήτως των προσλήψεων που 
θα προχωρήσουν στο ΕΣΥ και την ΕΛΑΣ.

Σήμερα το πρωί, εξάλλου, θα συνε
δριάσει για πρώτη φορά το ΚΥΣΕΑ υπό τον 
προεδρία του κ. Μητσοτάκη και θα έχει «βα
ριά» ατζέντα, δεδομένου πως θα κληθεί να 
αποφασίσει για τον νέο αρχηγό της ΕΛΑΣ., 
αλλά και για ιη σύσταση θέσης συμβούλου 
Εθνικής Ασφάλειας του πρωθυπουργού, στα 
πρότυπα του Λευκού Οίκου και του αντίστοι
χου συμβούλου του Αμερικανού προέδρου. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, για την πρώτη

Ο ΕΠΙΤΙΜΟΣ ΑΡΧΗΓΟΣ ΓΕΕΘΑ 
MIX. ΚΩΣΤΑΡΑΚΟΣ ΦΕΡΕΤΑΙ 
ΩΣ ΒΑΣΙΚΟΣ ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ 
ΓΙΑ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

θέση προορίζεται ο Μιχάλης Καραμανλά- 
κης, μέχρι σήμερα υπαρχηγός της ΕΛΑΣ και 
εκτελών χρέη αρχηγού μετά την παραίτηση 
χου Αριστείδη Ανδρικόπουλου, ενώ για τη 
θέση ίου συμβούλου Εθνικής Ασφάλειας 
ακούγεχαι to όνομα του επίτιμου αρχηγού 
ΓΕΕΘΑ, Μιχάλη Κωσταράκου.

ΠΡ0ΙΝ0Σ... ΕΠΕΝΔΥΤΗΣ
Νωρίτερα και σχεδόν από τα... αξημέρωτα, 
ο κ. Μητσοιάκης θα υποδεχθεί στο Μαξί
μου τον Ινδοκαναδό μεγαλοεπενδυτή της 
Fairfax, Πρεμ Γουάτσα, με το αντικείμενο της 
συνάντησής τους να είναι προφανές και τον 
συμβολισμό της να είναι εξαιρετικά ισχυρός 
ως προς το μήνυμα που θέλει να περάσει η 
κυβέρνηση και προσωπικά ο πρωθυπουργός 
προς τους ξένους υποψήφιους επενδυτές. 
Αλλωστε, ο κ. Γουάτσα έχει ήδη επενδύσει 
στην Ελλάδα, κατέχοντας σημαντικό ποσοστό 
μετοχών στην Eurobank και μέσω funds σε 
άλλες μεγάλες εισηγμένες στο Χρηματιστήριο 
εταιρείες.

Την ίδια στιγμή, με εντατικούς ρυθ
μούς συνεχίζεται η προετοιμασία (και) σε 
κοινοβουλευτικό επίπεδο για τις προγραμ

ματικές δηλώσεις της κυβέρνησης. Ετσι, θα 
συνεδριάσει για πρώτη φορά με χη νέα της 
σύνθεση και μετά τις εκλογές η Κοινοβουλευ
τική Ομάδα της Νέας Δημοκρατίας, με tov 
κ. Μητσοτάκη να δίνει κατευθύνσεις στους 
βουλευτές του και να ορίζει το πλαίσιο της 
συνεργασίας ανάμεσα στην κυβέρνηση και 
τους «γαλάζιους» βουλευτές. Τυπική θεωρεί
ται, επίσης, η εκλογή του Σταύρου Καλαφάτη 
στη θέση του γραμματέα της Κοινοβουλευ
τικής Ομάδας.

ΣΧΟΙΝΑΣ ΚΑΙ ΣΤΥΛΙΑΝΙΔΗΣ
Ο κ. Μητσοιάκης αναμένεται, επίσης, να συ
ναντήσει εντός της ημέρας στο Μαξίμου χον 
νέο επίτροπο της Ελλάδας στην Ευρωπαϊκή 
Ενωση, Μαργαρίτη Σχοινά, και τον Κύπριο 
επίτροπο για την Ανθρωπιστική Βοήθεια και 
τη Διαχείριση Κρίσεων, Χρήσιο Σχυλιανίδη. 
Το ενδιαφέρον στη συνάντηση με τον κ. Σχοι
νά εντοπίζεται στο χαρτοφυλάκιο που τελικώς 
θα αναλάβει, με χον πρωθυπουργό να έχει 
διαμηνύσει πως επιθυμεί από τις Βρυξέλλες 
ένα παραγωγικό χαρτοφυλάκιο και όχι αυτό 
της μετανάστευσης που κατείχε έως σήμερα, 
με επίτροπο τον Δημήτρη Αβραμόπουλο.

ι



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΜΠΟΛΑ: ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 35 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

Επιφάνεια: 426.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 
ΕΚΤΑΚΤΗΣ 
ΑΝΑΓΚΗΣ -
Την ώρα που ο γενικός 
διευθυντής του Πα
γκόσμιου Οργανισμού 
Υγείας, Τένχρος Αντανόμ 
Γκεμπρεγέσους, ανακοί
νωσε μέσω της επιτρο
πής έκτακτων αναγκών 
ότι το ξέσπασμα της 
επιδημίας συνιστά επεί
γουσα διεθνή απειλή για 
τη δημόσια υγεία, ένας 
υπάλληλος στο τοπικό 
νεκροτομεία χης Γκόμα 
στη Λ.Δ. του Κονγκό 
κρατάει στο χέρι έναν 
σταυρό για έναν από 
τους νεκρούς από ιον ιό 
Εμπολα. Ο Παγκόσμιος 
Οργανισμός Υγείας έχει 
περιγράφει την τρέχου
σα επιδημία Εμπολα ως 
μία από τις πιο δύσκο
λες έπειτα από εκείνη 
της περιόδου 2013- 
2016 σε χώρες χης Δυ
τικής Αφρικής, εξαιχίας 
της οποίας έχασαν τη 
ζωή τους περισσότεροι 
από 11.300 άνθρωποι.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η διάγνωση... των ιδιωτών γιατρών για τη δημόσια
Υγεία!

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 523.43 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

01 ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΠΟΥ ΘΑ ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΟΥΝ ΣΤΟΝ Β. ΚΙΚΙΛΙΑ

Η διάγνωση... των 
ιδιωτών γιατρών για 
τη δημόσια Υγεία!
Ε

λεύθερη επιλογή γιατρού από 
τον ασθενή, άνοιγμα του ΕΟ- 
ΠΥΥ στους νέους γιατρούς, 
αλλά και ανασυγκρότηση της Πρω

τοβάθμιας Υγείας. Λίγο πριν τη συνά
ντηση με τον υπουργό Υγείας Βασίλη 
Κικίλια, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Ια
τρών έθεσε τις προτεραιότητές για 
τις οποίες θα ζητήσει άμεση παρέμ
βαση.

Οπως ανέφερε σε συνέντευξη 
τύπου ο πρόεδρος του ΠΙΣ, Αθανά
σιος Εξαδάκτυλος, τρεις θα είναι 
οι βασικοί άξονες της πρότασης για 
τη συνεργασία των ελευθεροεπαγ- 
γελματιών γιατρών με το δημόσιο 
σύστημα:
• Εγγύηση για ελεύθερη επιλογή 
γιατρού από τον ασθενή.
• Πρόσβαση όλων των γιατρών που 
επιθυμούν τις συμβάσεις με τον ΕΟ- 
ΠΥΥ, ώστε να δοθεί βήμα και στους 
νέους γιατρούς.
• Αμοιβές ανάλογα με το προσφερό- 
μενο ιατρικό έργο.

«Πιστεύουμε σε ένα νέο ξεκίνημα 
στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας με τη συμμετοχή του ιδιωτικού 
τομέα» είπε ς> κ. Εξαδάκτυλος, δί-

□ ΕΛΠΙΔΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΔΗ
eoikonomidi@e-typos.com

νοντας ιδιαίτερη έμφαση στο θέμα 
της σύμπραξης του δημοσίου με τον 
ιδιωτικό τομέα (ΣΔΙΤ) στο σύνολο του 
συστήματος υγείας. Από την πλευρά 
του, ο γενικός γραμματέας του ΠΙΣ 
Γιώργος Ελευθερίου σημείωσε πως 
«ο ιατρικός κόσμος δεν θα δεχθεί στη 
νέα Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας 
το περιβόητο «gatekeeping», που

ουσιαστικά βάζει φραγμούς στην 
ελεύθερη επιλογή γιατρού από τους 
ασθενείς», δήλωσε σχετικά ο πρόε
δρος του ΠΙΣ.

Οι ελλείψεις
Σχετικά με τις ελλείψεις γιατρών στα 
νοσοκομεία τόνισε ότι οι ανάγκες των 
νοσοκομείων της περιφέρειας κατά 
τους καλοκαιρινούς μήνες θα μπο
ρούσαν να καλυφθούν από ελευθε- 
ροεπαγγελματίες γιατρούς με συμ
βάσεις έργου.

Οσον αφορά τα φαινόμενα βίας 
στα νοσοκομεία, ο κ. Εξαδάκτυλος 
είπε ότι αυτό θεωρείται σχετικά νέο 
στη χώρα μας, αλλά με βάση υπο
λογισμούς παρουσιάζει αύξηση της 
τάξης του 30% και δήλωσε ότι ξε
κινά καμπάνια σε συνεργασία με το 
υπουργείο Υγείας.

Σημειώνεται ότι χθες ο υπουργός 
Υγείας προανήγγειλε νομοθετική ρύθ
μιση για την αντιμετώπιση των φαι
νομένων βίας εις βάρος του ιατρο- 
νοσηλευτικού προσωπικού, κατά τη 
διάρκεια ομιλίας του στο πλαίσιο του 
επετειακού 1 Oth Pharma & Health 
Conference, m



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  5 κρούσματα από τον ιό του Δ. Νείλου
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

Επιφάνεια: 102.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

5 κρούσματα 
από τον ιό 
του Δ. Νείλου

Η ΑΠΕΙΛΗ του ιού του Δυτικού Νείλου στη χώρα μας, 
δυστυχώς εμφανίστηκε και εφέτος, καθώς ήδη έχουν 
καταγραφεί συνολικά πέντε κρούσματα.

Σύμφωνα με την εβδομαδιαία έκθεση επιδημιολογι- 
κής επιτήρησης της λοίμωξης του Εθνικού Οργανισμού 
Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ), από την αρχή της περιόδου 
2019, μέχρι και χθες, έχουν διαγνωστεί και διερευνηθεί 
πέντε κρούσματα. Τα τρία παρουσίασαν εκδηλώσεις 
από το Κεντρικό Νευρικό Σύστημα (ΚΝΣ, εγκεφαλίτι
δα ή/και μηνιγγίτιδα) και δύο είχαν ήπιες εκδηλώσεις 
(εμπύρετο νόσημα) ενώ δεν έχει καταγραφεί κανένας

θάνατος. Τα κρούσματα έχουν καταγραφεί σε οικι
σμούς στις Περιφερειακές Ενότητες Πιερίας, Ξάνθης, 
Καβάλας, Λάρισας και Καρδίτσας. Σύμφωνα με τον 
ΕΟΔΥ, θεωρείται πιθανή και αναμενόμενη π διάγνωση 
περαιτέρω κρουσμάτων το ερχόμενο διάστημα (και εν 
όψει της ευαισθητοποίησης των επαγγελματιών υγεί
ας), στις ίδιες ή και σε άλλες γεωγραφικές περιοχές. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι έως τις 11 Ιουλίου δεν είχαν 
καταγραφεί ακόμη κρούσματα λοίμωξης από τον ιό 
του Δυτικού Νείλου σε άλλες χώρες στην Ευρωπαϊκή 
Ενωση.



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εως 500 ευρώ η ταρίφα για τις ψευδείς
γνωματεύσεις

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 245.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟ
ΚΟΜΕΙΟ
ΣΑΜΟΥ

Εως 500 ευρώ 
η ιαρίφα για 
τις ψευδείς 
γνωματεύσεις
Από 100 έως και 500 ευρώ, ανάλογα με την 
περίπτωση, φέρεται πως κόστιζε σε κάθε αιτούντα 
άσυλο μια κατά παραγγελία ιατρική γνωμάτευση 
από το νοσοκομείο Σάμου, που θα του εξασφάλιζε 
την πολυπόθητη ευαλωτότητα και μέσω αυτής τη 
δυνατότητα να μετακινηθεί στην Αθήνα. Για 
κάποιον μετανάστη που ανέμενε απορριπτική 
απόφαση ασύλου αυτό ήταν σωτήριο, καθώς 
γλίτωνε την απέλαση, ενώ μπορούσε να «χαθεί» 
κάπου στην ενδοχώρα.
Η αποκάλυψη της «φάμπρικας» έκδοσης ψευδών 
γνωματεύσεων και η σύλληψη 9 ατόμων, εκ των 
οποίων 6 γιατρών, αποτελεί μοναδικό θέμα 
συζήτησης. Αρκετοί είναι αυτοί που δεν έπεσαν 
από τα σύννεφα, καθώς ήταν γνωστό εδώ και 
μήνες πως κάτι ύποπτο συνέβαινε με το 
συγκεκριμένο ζήτημα.
Μάλιστα, όπως αναφέρεται, το θέμα είχε τεθεί 
στον πρώην υπουργό Μεταναστευτικός Πολιτικής, 
Δημήτρη Βι'τσα, στις επαφές που είχε κατά την 
επίσκεψη και παραμονή του στο νησί τον 
περασμένο Απρίλιο, πριν ακόμα κατατεθεί 
μηνυτήρια αναφορά από την Κοινωνική Υπηρεσία 
του νοσοκομείου στην Εισαγγελία και ξεκινήσει η 
διερεύνπσπ της υπόθεσης.

Ασυνήθιστα μεγάλος αριθμός
Οι υπεύθυνοι των αρμόδιων υπηρεσιών είχαν 
εντοπίσει τον ασυνήθιστα μεγάλο αριθμό ιατρικών 
γνωματεύσεων, είχαν παρατηρήσει ύποπτα 
στοιχεία σε κάποιες από αυτές και είχαν 
«παγώσει» τη διαδικασία εξέτασης αιτημάτων 
ευαλωτότητας, στέλνοντας τις υποθέσεις πίσω για 
επανεξέταση. Σύμφωνα με πληροφορίες, ο κ. 
Βίτσας τούς ζήτησε να «ξεπαγώσουν» οι 
μεταφορές, προσθέτοντας πως σε περίπτωση 
ψευδούς γνωμάτευσης π ευθύνη θα βαρύνει τον 
υπογράφοντα.
Το κύκλωμα αποκαλύφθηκε τρεις μήνες μετά, με 
τπ σύλληψη 6 γιατρών, 2 νοσηλευτών και ενός 
διερμηνέα. Οι τέσσερις από τους έξι 
συλληφθέντες γιατρούς απολογήθηκαντην 
Τετάρτη και αφέθηκαν ελεύθεροι, χωρίς 
περιοριστικούς όρους, καθώς σύμφωνα με 
πληροφορίες από τα στοιχεία δεν προκύπτει πως 
είχαν κεντρικό ρόλο και αντιμετωπίζουν 
κατηγορίες πλημμεληματικού χαρακτήρα ·



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η ΜΑΥΡΗ ΑΓΟΡΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΜΕ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΝΟΜΟΥΣ
ΑΜΚΑ

Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-07-2019

Επιφάνεια: 2001.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ ΕΓΓΡΑΦΑ ΣΤΟΝ «Φ»'
Η ΜΑΥΡΗ ΑΓΟΡΑ ΦΑΡΜΑΚΟΝ ΜΕ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΝΟΜΟΥΣ ΑΜΚΑ

ΖΕΑ. 18-19



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η ΜΑΥΡΗ ΑΓΟΡΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΜΕ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΝΟΜΟΥΣ ΑΜΚΑ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

Χωρίς ουσιαστικές 
δικλίδες ασφαλείας τα 

υπουργεία Εργασίας, 
Μεταναστευτικής 

Πολιτικής και Υγείας 
επέτρεψαν τη χορήγηση 

Μητρώου Ασφάλισης 
ακόμη και σε αλλοδαπούς 

που κατοικούν σε 
γειτονικές χώρες!

ΤΟΥ ΑΙΜΙΛΙΟΥ ΠΕΡΔΙΚΑΡΗ

Π
 άρτι σπατάλης και κατα

χρήσεων ακόμη και με σκο
τεινές διαδρομές χρήματος 
με ζημιωμένο το Δημόσιο 
κρύβεται πίσω από τη δυνα
τότητα απόκτησης ΑΜΚΑ 
από αλλοδαπούς εκτός Ευ
ρωπαϊκής Ενωσης με μια 

απλή βεβαίωση στα ΚΕΠ, την οποία επιτήδειοι 
φαίνεται πως είχαν μετατρέψει σε φάμπρικα και 
κατάργησε με την ανάληψη των καθηκόντων 
του ο Γιάννης Βρούτσης. Σε αντίθεση με όσα 

λέγονται ευρέως περί κίνησης με ρατσιστικά 
χαρακτηριστικά και αποκλεισμό των μετανα
στών από το δικαίωμα στην υγεία και την περί
θαλψη, ο υπουργός Εργασίας ενήργησε προς 
αυτήν την κατεύθυνση ύστερα από εισήγηση 
των αρμόδιων υπηρεσιών του υπουργείου

του, ενώ ήδη βρίσκεται σε επεξεργασία το νο
μοθετικό πλαίσιο που θα αντικαταστήσει την 
προβληματική έως σήμερα διαδικασία για τη 
χορήγηση ΑΜΚΑ στους αλλοδαπούς.

Οπως αποκαλύπτει μάλιστα ο «Φ», 
σε αρνητικές εισηγήσεις για το μέτρο είχαν 
προβεί οι αρμόδιοι υπηρεσιακοί παράγοντες 
επί διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, ενώ πριν από 
ελάχιστο χρονικό διάστημα ο τότε υπουργός 
Υγείας, Ανδρέας Ξανθός, δήλωνε ευθαρσώς 
ότι χιλιάδες αλλοδαποί έκαναν χρήση του 
δικαιώματος που τους έδινε ο νόμος προ- 
κειμένου να έχουν δωρεάν πρόσβαση στο 
ΕΣΥ και δωρεάν συνταγογράφηση φαρμά
κων από τον ΕΟΙΊΥΥ, ζημιώνοντας εν τελεί 
ίο Δημόσιο. «Εχουμε την εικόνα ότι υπάρχει 
μια μερίδα αλλοδαπών, συνήθως γειτονικών 
χωρών, που, ενώ δεν διαμένουν πλέον στη 
χώρα μας, διαθέτουν ΑΜΚΑ από το παρελθόν 
και εκμεταλλεύονται τον νόμο, χωρίς να ίο

δικαιούνται», είχε δηλώσει χαρακτηριστικά 
στο Αθηναϊκό Πρακτορείο Ειδήσεων ο τότε 
υπουργός Υγείας, αφού είχαν προηγηθεί κα
ταγγελίες εργαζομένων από νοσοκομεία της 
Θεσσαλονίκης (ΑΧΕΠΑ, «Παπαγεωργίου»),

ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΓΙΑ ΔΟΡΕΑΝ 
ΤΣΕΚ ΑΠ ΚΑΙ ΤΟΚΕΤΟΥΣ!

Οι εργαζόμενοι είχαν καταγγείλει συγκεκρι
μένα -και η πολιτική ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας είχε παραδεχθεί- πως οικονομικοί μετα
νάστες που πλέον δεν ζουν στην Ελλάδα, αλλά 
διαθέτουν ΑΜΚΑ, επισκέπτονται συγγενείς 
τους και φιλοξενούνται από αυτούς προκει- 
μένου να πάνε σε εφημερεύοντα νοσοκομεία, 
επικαλούμενοι διάφορα αιφνίδια προβλήμα
τα υγείας. Στη συνέχεια εισάγονται έτσι για 
νοσηλεία, θέλοντας κατ' αυτόν τον τρόπο να 
υποβληθούν είχε σε τσεκ απ είτε σε χειρουρ-



12;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η ΜΑΥΡΗ ΑΓΟΡΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΜΕ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΝΟΜΟΥΣ ΑΜΚΑ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-07-2019

19Πολυτπκή
«Η χώρα δεν μπορεί να είναι ξέφραγο αμπέλι», 
δήλωσε ο Γιάννης Βρούτσης για την ανάκληση 
της επίμαχης ΚΥΑ, ενώ έχει δώσει ήδη εντολή 
στις υπηρεσίες του υπουργείου Εργασίας να 
διερευνήσουν χην υπόθεση και να επεξεργαστούν 
σχέδιο για την επίλυση του ζητήματος που έχει 
ανακύψει με τα ΑΜΚΑ των αλλοδαπών

γικές επεμβάσεις είτε ακόμη και σε τοκετό, εάν 
πρόκειται για εγκυμονούσες. Ασφαλώς όταν 
παίρνουν εξιτήριο οι ασθενείς επιστρέφουν 
στις χώρες τους, με αποτέλεσμα ο λογαριασμός 
να παραμένει ανεξόφλητος.

Μολαταύτα, ελάχιστες μέρες πριν από 
τις εκλογές της 7ης Ιουλίου, αγνοήθηκαν πα
ντελώς τόσο οι δηλώσεις ίου κ. Ξανθού όσο 
και οι εισηγήσεις των υπηρεσιακών παραγό
ντων και θεσμοθετήθηκε από την κυβέρνηση 
ΣΥΡΙΖΑ η ελεύθερη πρόσβαση στο σύστημα 
υγείας σε αλλοδαπούς εκτός Ε.Ε. μέσω της 
απλης απόκτησης ΑΜΚΑ. Συγκεκριμένα, η 
Κοινή Υπουργική Απόφαση δημοσιεύτηκε 
στις 20 Ιουνίου και φέρει χις υπογραφές ίου 
υπουργού Μετανασιευτικής Πολιτικής, Δη- 
μήτρη Βίχσα, του υφυπουργού Κοινωνικής 
Ασφάλισης, Τάσου Πεχρόπουλου, και ίου... κ. 
Ξανθού, ο οποίος εν τελεί διέψευσε τον ίδιο 
του τον εαυτό! Επί της ουσίας, η ΚΥΑ απλο
ποίησε ακόμη περισσότερο τη διαδικασία που 
ήδη ίσχυε από το 2018 και είχε εντοπιστεί ως 
προβληματική και διάτρητη, καθώς δεν απαιτεί 
την κατάθεση παρά μόνον την επίδειξη εγγρά
φων και λοιπών δικαιολογητικών - τα οποία, 
πρακτικά, δεν μπορούν έτσι να ελεγχθούν ούτε 
καν ως προς χη γνησιότητά τους.

ΠΑΓΟΣΑΝ ΤΗΝ ΚΥΠΑ
Σε υπηρεσιακό σημείωμα που έφτασε στα χέρια 
ίου κ. Βρούτση αμέσως μετά την ορκωμοσία 
του και την εγκατάστασή του στην οδό Σταδί
ου (11 Ιουλίου), αναφέρεται όχι ίο θέμα ίων 
ανασφάλιστων αλλοδαπών που χρήζουν πρό
σβασης στο δημόσιο σύστημα υγείας θα έπρεπε 
να έχει λυθεί με την Κάρτα Υγειονομικής Περί
θαλψης Αλλοδαπού (ΚΥΠΑ), η οποία, βάσει 
νομοθεσίας, χορηγείται επίσης χωρίς περιττές 
διατυπώσεις, αλλά έχει διάρκεια έξι μηνών με 
δικαίωμα ανανέωσης για τους δικαιούχους. 
Ομως, η ΚΥΠΑ ουδέποτε εκδόθηκε, διότι 
ουδέποτε τέθηκε σε ισχύ -άγνωστο γιατί- και 
αντ' αυτής η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ προτίμησε 
να προχωρήσει στη χορήγηση ΑΜΚΑ σε πο
λίτες εκτός Ε.Ε. προκειμένου να καλύψει την 
ανάγκη για πρόσβαση στο ΕΣΥ. Πρακτικά, 
δηλαδή, ενώ θα έπρεπε οι αιτούντες ασύλου 
αλλοδαποί να λαμβάνουν την ΚΥΠΑ, λόγω της 
αβελτηρίας στην έκδοσή της, η προηγούμενη 
κυβέρνηση αποφάσισε να... μοιράσει ΑΜΚΑ. 
Τα οποία, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, 
υπηρετοόν μόνο τον σκοπό της εργασιακής 
και ασφαλιστικής ταυτοποίησης.

Ομως, αμέσως ήρθαν στον «αφρό» 
και άλλα προβληματικά σημεία ιης εν λόγω 
ρύθμισης. Οπως όχι παρατηρήθηκε ίο φαινό
μενο να συρρέουν μαζικά στα ΚΕΠ αλλοδαποί 
προκειμένου ν' αποκτήσουν μέσω του ΑΜΚΑ 
«εισιτήριο» για τα δημόσια νοσοκομεία και τις 
υπηρεσίες ίου ΕΟΠΥΥ. Κυρίως, σύμφωνα 
με τα υπηρεσιακά σημειώματα που έφτασαν 
στην ηγεσία ίου υπουργείου Εργασίας και 
βρίσκονται στη διάθεση του «Φ», τρεις ήταν 
οι στρεβλώσεις: η «μαύρη» εργασία, η δω
ρεάν νοσηλεία στα δημόσια νοσοκομεία και 
δωρεάν τοκετοί σε αυτά. Επισημαίνεται στα 
ίδια σημειώματα ότι πρόκειται κυρίως για 
γυναίκες από την Αλβανία και τη Γεωργία και 
γενικότερα υπηκόους των εν λόγω χωρών, οι 
οποίοι δήλωναν φιλοξενούμενοι συγγενών 
τους που διαμένουν νόμιμα στην Ελλάδα, 
επιβεβαιώνοντας έτσι τις καταγγελίες που είχαν 
διατυπωθεί από εργαζομένους στα νοσοκο
μεία του ΕΣΥ και είχε αποδεχθεί αρχικά ο κ. 
Ξανθός, αλλά τελικά υπέγραψε και ο ίδιος την 
επίμαχη ΚΥΑ.
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MKO KAI 
ΜΕΣΑΖΟΝΤΕΣ 
ΣΤΟ ΠΑΙΧΝΙΔΙ
To πλέον εντυπωσιακό, όσο 
και ύποπτο όμως, είναι όχι η 
απόκτηση ΑΜΚΑ με μία απλή 
βεβαίωση στα ΚΕΠ έδωσε το 
δικαίωμα σε ΜΚΟ και άλλους 
«μεσάζοντες» να επιχειρούν 
να εξυπηρετήσουν μαζικά ως 
αντιπρόσωποι αιτήσεις ενδια
φερομένων ή και... «ενδιαφε
ρομένων», όπως αναφέρουν 
στον «Φ» καλά ενημερωμένες 
για to θέμα πηγές. Προσθέτουν 
μάλιστα ότι έχουν ήδη εντο
πιστεί περιπτώσεις στις οποίες 
είναι «χρεωμένα» στα επίμαχα 
ΑΜΚΑ μέσω ίου συστήματος 
ηλεκτρονικής συνταγογράφη- 
σης φάρμακα υψηλού κόστους 
(π.χ. για καρκινοπαθείς). Για τον 
λόγο αυχό, μετά την ανάκληση 
της ΚΥΑ από τον κ. Βρούτση, 
βρίσκεται ήδη σε εξέλιξη έρευ
να από τις αρμόδιες υπηρεσίες 
γι' αυτά τα περιστατικά, η οποία 
αγγίζει ακόμη και τους γιατρούς 
που προχώρησαν σε αθρόες 
συνταγογραφήσεις φαρμά
κων υψηλού κόστους. Επίσης, 
προς διερεύνηση παραμένει 
εάν με τα εν λόγω ΑΜΚΑ έχουν 
εισπραχθεί επιδόματα ή άλλα 
οικονομικά βοηθήματα και 
σε ποια έκταση μπορεί να έχει 
συμβεί αυτό, αλλά και σε ποιες 
τσέπες κατέληξαν αυτά τα χρή
ματα.

ΠΟΛΛΑΠΛΕΣ ΕΓΓΡΑΦΕΣ 
ΓΙΑ ΤΟ ΙΔΙΟ ΠΡΟΣΩΠΟ!
Επισημαίνεται δε ότι σε αρκετές 
περιπτώσεις έχουν εντοπιστεί 
πολλαπλές εγγραφές ΑΜΚΑ για 
το ίδιο πρόσωπο, καθώς αρκεί 
για την απόδοση του ΑΜΚΑ 
μια υπεύθυνη δήλωση των 
στοιχείων διαμονής του ή των 
στοιχείων ταυτότητάς του (π.χ. 
πατρώνυμο και μητρώνυμο), με 
αποτέλεσμα κάθε φορά να δη
λώνονται από to ίδιο πρόσωπο 
διαφορετικά στοιχεία και να 
μην μπορεί να γίνει διασταύρω
ση για να μπλοκαρισιεί η πολ
λαπλή έκδοση.
Ο ενδελεχής έλεγχος των ΑΜ
ΚΑ και οι απαραίτητες διασταυ
ρώσεις αναμένονται τώρα μετά 
την τοποθέτηση νέου διοικητή 
στον ΕΦΚΑ και την ΗΔΙΚΑ, 
ενώ ήδη έχει ξεκινήσει εσωτε
ρικά στο υπουργείο Εργασίας 
η εκπόνηση νέας διαδικασίας 
που θ' αποτυπωθεί σε ΚΥΑ και 
χις σχετικές εγκυκλίους και θα 
ρυθμίζει to ζήτημα της απόδο
σης ΑΜΚΑ στους αλλοδαπούς 
εκτός Ε.Ε. με όλες τις απαραίτη
τες ασφαλιστικές δικλίδες.
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Για τις τελευταίες εξελίξεις 
στο νοσοκομείο Λήμνου

Επανερχόμενη σε όσα διαδραματίστηκαν τις τελευ
ταίες μέρες στο νοσοκομείο Λήμνου, όπου η μοναδική 
παθολόγος μετά από περισσότερες από 30 μέρες συνε
χόμενης εφημερίας κλήθηκε να φτάσει τις 50 εφημερί
ες χωρίς καμιά ανάπαυση, η Ομοσπονδία Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) σε ανακοίνω
σή της σημειώνει:

«Κάτω από την αποφασιστική παρέμβαση και την κινη
τοποίηση της ΟΕΝΓΕ, της Ενωσης Νοσοκομειακών Για
τρών Λήμνου, τη θαρραλέα στάση της συναδέλφου πα
θολόγου από το νοσοκομείο της Λήμνου, η οποία δεν υ
πέκυψε στις αφόρητες πιέσεις και τον εκφοβισμό, ο υ
πουργός Υγείας αναγκάστηκε προκηρύξει τρεις θέσεις 
μόνιμων παθολόγων για το νοσοκομείο της Λήμνου.

Επιβεβαιώνεται, για μια ακόμη φορά, ότι όταν δεν σκύ
βουμε το κεφάλι, όταν ορθώνουμε το ανάστημά μας και 
διεκδικούμε τα δικαιώματά μας, συσπειρωμένοι στις Ε
νώσεις, στα Σωματεία μας και την Ομοσπονδία, μπορού
με να επιβάλουμε το δίκιο μας.

Σε αυτήν την κατεύθυνση, θα συνεχίσουμε πιο απο
φασιστικά, πιο μαχητικά το επόμενο διάστημα, ενάντια 
στην πολιτική που συνθλίβει τα δικαιώματα ασθενών και 
υγειονομικών. Γιατί ούτε ακραία ούτε μεμονωμένη είναι 
η περίπτωση του νοσοκομείου της Λήμνου. Ακραίες και 
τραγικές είναι οι ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό σε όλες τις δημόσιες μονάδες Υγείας. Αυ
τή είναι η περίφημη κανονικότητα που παρέδωσε η κυ
βέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ και δεσμεύεται να μην γκρεμίσει 
η κυβέρνηση της ΝΔ».

Ταυτόχρονα, η ΟΕΝΓΕ καταγγέλλει: «Η ηγεσία του υ
πουργείου Υγείας αποφάσισε τη σύναψη σύμβασης έρ
γου με ιδιώτες για την κάλυψη δήθεν "των τρεχουσών α
ναγκών". Με την επίκληση των τρεχουσών αναγκών επιδι
ώκουν να κρύψουν τις πραγματικές τους προθέσεις. Στό
χος και της σημερινής κυβέρνησης όπως και των προκατό- 
χων της είναι η λειτουργία των δημόσιων μονάδων Υγείας 
με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια, με μειωμένη κρατική χρη
ματοδότηση, με υποκατάσταση ολοένα και μεγαλύτερου 
μέρος του μόνιμου προσωπικού με επικουρικούς και με 
"μπλοκάκι" παροχής υπηρεσιών, που θα πληρώνονται α
πό τα "ίδια" έσοδα, δηλαδή από τις τσέπες των ασθενών.

Για αυτό και στο παρελθόν και επί κυβέρνησης ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, και στο νοσοκομείο της Λήμνου και σε άλλα νοσο
κομεία, πάλι με πρόσχημα "την κάλυψη έκτακτων ανα
γκών", έχουν προχωρήσει σε συμβάσεις έργου με ιδιώ
τες γιατρούς».

Απέναντι σε αυτήν την πολιτική, η ΟΕΝΓΕ καλεί σε 
ενίσχυση των αγώνων «για μαζικές προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού, για πλήρη και επαρκή χρηματοδότη
ση των δημόσιων μονάδων Υγείας από τον κρατικό προ
ϋπολογισμό».
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